

Panalapi sa Simbahan

Ika-18 Semana Ang simbahan maga gasto sa: 1. Pastors 2. Misyonaryo 3. Byuda kung kinahanglan (i.e byuda sa ministeryo) kung ang mga tao sa simbahan kay disipulo sila maga suporta sa ministeryo. Ang simbahan dili maga gasto sa bayrunon kay kini magahatag ug kauwaw sa Ngalan ni Jesus dapat mangayu ug pasaylo sa utang, sulbarun ang problema, ug isipa nga pag bag o sa pagpangulo (1 Tim. 3 Ang pangulo kinahanglan nga adunay maayung reputasyon sa comunidad) ug "kinahanglan napamatud-an." Tun-i ang Panultihon 3:9-10, 27-29, 1 Corinto 9: 1-27, 1 Timoteo 5 ("Dungog"= Suporta) Ang mga Pastor kay suportado sa salapi arun "makapakaun sa karnero" (Juan 21), kini mao, ang pagsiguro nga ang matag Kristiyano moabot sa pagka hamtong, Colosas 1:28 (sauloha kini nga bersikulo).

Makasasala nga Igsuon

Ika- 19 Semana Ang sala usa ka tinuod nga kapangakohan sa mga pangulo sa simbahan. Kung dili sila makig labot sa sala, ang mga pangulo mismo nakasala. ISULAT ang mga piho nga LAKANG nga buhaton sa mga pangulo. Hibalui sa 1 Corinto 5, diin imong gub-on ang imong simbahan kung imong pasagdan kini. Matthew 18, Corinto 4:14, 5:13, 1 Timoteo 5:19-25, Filemon (pagpahiuli igsuon).

Mga Titulo sa Bag-ong Tugon

Efeso 4:11-17 (Basaha ang kapitulo)

Apostoles- Ang mga tao nga mismo si Jesus ang nagtudlo ug naghatag sa Titulo ug milagrosong gahum sa Mateo 10:1-10.

Kini nga mga milagro nga buhat mao ang mga "timaan sa mga Apostoles" – ingon ang 2 Corinto 12:12.

Propeta- Ang Daang Tugon sa mga

Propeta ug tingali sa Buhat. Timan-i nga sa Efeso 2:20 literal nga gabasa sa "Ang mga Apostoles kinsa usab mga Propeta." Si Jesus ug ang mga Apostoles kinsa usab mga Propeta mao ang pundasyon sa kung kung unsa ikaw namugna." Ang mga Ebanghilista ug mga Pastor-Magtutudlo **MAGSANGYAW RA SA IYANG PUNDASYON!**

Ebanghilista- mga tao kinsa gapahibalo sa maayong balita ni Hesu Kristo.

Pastor kinsa usab Magtutudlo (mao kini ang literal na Greek huglong sa pulong)- ang PASTOR usa ka pulong alang sa usa ka magbalantay sa mga karnero. Sila nagapakaun pinaagi sa pagtudlo. Daghang mga pulong ang magbatbat sa opisina:

a. 1 Timoteo 3:1-2 "opisina sa obispo" sa literal "Episkopos" pasabot tigdumala sa usa ka lugar nga trabahuan.

b. Titus 5:9 ang mga Obispo maoy pangulo (mga "prisbuteros" ang literal na mga tugulang).

Kadtung dili bag-o!

c. Buhat 20:17 mga tigulang mao ang tigdumala (sa b. 28) ug mga Pastors (o Magbalantay)

Walay Pangulo sa usa ka lokal nga Simbahan. Sila maoy:

1. MGA TIGULANG (Prisbeter)

2. TIGDUMALA (Sila ang magbantay sa mga butang o Greek "Episkopos")

3. MGA PASTOR O MAGTUTUDLO (sila mao ang nagapakaun ug nagabantay sa mga karnero). Timan-I nga sila grupoa ug dili "*nag-inusara". Ang "Pastor mao usab Magtutudlo." Nagaministeryo siya uban sa mga Pangulo.

Disipulo- usa ka tinun-an

2016 by Dennis Dickinson
whitestonemissions.com

PROGRAMA SA KAHANAS SA BIBLIYA UG PAGKA DISIPULO

Bahin III

PAGBANSAY SA MGA LIDER SA SIMBAHAN

2 Timoteo 3:16-17 nagasulti nga ang Kasulatan, diin gininhawa sa Dios magsangkap sa tawo alang sa matag maayong buhat nga ilang buhaton alang sa Dios. Sa Juan 8, Hesus miingon, Siya maga wagtang sa tao sa pagka ulipon sa sala pinaagi sa Iyang Pulong (mga Pagtulun-an).

Kini nga pagtulun-an mag sunod sa sumbanan sa Bibliya sa pagbansay nimu sa Pagpangulo. Hinumdoni nga sa Dios imong kinaiya ang basehan! Maot nga kinaiya kaysa pagka diosnon klaro sa Santiago 3-4 Ang maalam nga tao ilado “sa maayong pamatasan”

Pasiuna

1. Ang mga pangulo sa simbahan gipili tungod sa ilang maayong kinaiya ug pagkamatnud-anon sa Dios. 1 Timoteo 3, Tito 1. Pinili sila sa mga Pangulo.
2. Ang mga pangulo sa Simbahan kinahanglan nanguna. Ang wala magbuhat nagpasabut nga ang tao wala nanguna ug dapat mohawa sa katungdananan arun makapangulo ang uban. Sa pagkahibalo ang tinun an mikuyog kang Jesus nagpamati sa sinugdan, dayun pagserbisyo, pag abot, ug sa katapusan pagdala sa uban.
3. Ang mga nanguna sa bibliya kinahanglan nga mahilbal-an ang sungkaranan sa bibliya ug una. Si Hesus wala nagtudlo sa mga disipulo sa sungkaranan sa Bibliya! Kini nailaha na bag-o sila nahimong disipulo. Kining pagtuona nagtoo nga pamilyar ka sama kanila sa Bibliya. Ang Pangulo kinahanglan nagbasa sa Bibliya gikan sa sinugdan. Human niini, ang kahanas sa mga libro sa magatuon sa Pangulo sa pinaagi sa pagbasa sa matag seksyon kada adlaw sa 2 ka semana.
Buhatuon SAMTANG NAGSERBISYO!

Kini nga pagtulun-an, magsulti sa mga libro sa akasulatan samtang nagahulgway sa Pangulo. Walay maka pili sa ilang kaugalingon, ug bisan ang Apostoles dili na tangtangan, ingon ang Galatia 1- hinumdumi si Judas!)

ANG MGA NAMUNO NABANSAY PINAAGI SA PAG BUHAT

Maga uban ang mga namuno sa ubang Pangulo nga adunay katungdanan. Magatan-aw ug magatabang sa una sama sa mga disipulo. Sila anaa sa mga miting sa simbahan nag-ubanay; bisan walay katungod. Sa 2 ka bulan ilang mga ngalan makita o maila sa simbahan isip pangulo. Kini nagtugot sa pagpahayag sa kabalaka bahin sa ilang kinaiya. Sa mahuman ang 2 ka bulan sila napamatud-an. Walay mahimong usa ka Pangulo pinaagi s apag butar. “TUGUTI SILA PAGPAMATUOD SA ILANG KAUGALINGON” 1 Tim 3

Part 3 Kurso sa pagbansay sa Pangulo

Basaha ang matag seksyon kada adlaw sa usa ka semana. Pokus sa Namuno, gitudli sa mga namuno buluhaton s Simbahan ug unsa ang wala ug ginabuhat nila.

Ebanghelyo ni Juan Ang ebanghelyo sa Kristohanon. Nagatubag sa Kinsa, Unsa, Kanus-a, Asa, Nganu ug Unsaon sa tanan, ug kinahanglan mahanas sa mga magtotoo. Naghubut sa gibuhay sa Kasulatan, Unsa ang gibuhay ni Hesus ug sa Espirito ug unsa ang pagabuhaton sa mga Magtotoo. Panudli sa kung kinsa ang obligado sa unsa!

Semana 1	Juan 1-6
Semana 2	Juan 7-12
Semana 3	Juan 13-21

Buhat Sinugdan sa Kristiyanismo ug ang pagbag-o gikan sa Judio sa Herusalem sa katapusan sa kalibutan, o ang Hentil nga Simbahan.

Semana 4	Buhat 1-6
Semana 5	Buhat 7-11
Semana 6	Buhat 12-16
Semana 7	Buhat 17-22
Semana 8	Buhat 23-28

1 Timoteo Nagpasabot sa pundasyon sa lokal nga simbahan. Ipasabot ang matag pulong sa kapitulo 3. Timan-i “kinahanglan” sa 3:15.

Semana 9	1 Timoteo
----------	-----------

2 Timoteo Nagpasabot sa Pagkadisipulo sa lokal nga Simbahan. Kinsa? Unsaon?

Semana 10	2 Timoteo
-----------	-----------

Tito Pagtanum ug lokal nga Simbahan. Unsaon?

Semana 11	Tito
-----------	------

1, 2 Corinto Pag-ayu sabuak nga lokal nga Simbahan= HUNAHUNA SA DIOS!

Semana 12	1 Corinto 1-9
Semana 13	1 Corinto 10-16
Semana 14	2 Corinto 1-13

Galatia Pagpahiuli sa ebanghelyo sa usa ka lokal nga Simbahan.

Semana 15	Galatia
-----------	---------

Unsaon pagtrato sa bagong Kristohanon

Semana 16	1,2 Tesalonica Filemon (Patiwala)
-----------	--------------------------------------

Mando sa lokal na Simbahan

Semana 17	Santiago
-----------	----------